

Verslag

Vergadering	Regiegroep
Gehouden op	5 juni 2018
Opgemaakt door	Hanneke van Lieshout
Aanwezig	Mark van Stappershoef (voorzitter), Liselotte Franssen, Mark van Oosterwijk, Arno de Laat, Corne de Rooij, Pernell Criens, Monique van Brederode, Stijn van den Brekel, Piet Verheijen, Berry van 't Westeinde (griffier)

Afwezig

1. Opening en vaststelling agenda

De voorzitter opent het overleg en spreekt de hoop uit dit overleg kort te houden gelet op de tijd.

2. Verslag 15 mei 2018, incl. bijlage bij verslag over Zon en Wind

Er zijn geen vragen of opmerkingen over verslag 15 mei;

Ten aanzien van de notitie zon en wind is in de regiegroep eerder de wens uit gesproken om dit thema nogmaals beeldvormend te behandelen in de gemeenteraad.

Monique van Brederode vraagt aandacht voor het gevolg hiervan voor aanvragers. Deze moeten nu wachten op beeldvorming voordat besluitvorming kan plaatsvinden.

Er wordt afgesproken het thema nogmaals beeldvormend te agenderen omdat het beeld nu niet volledig is. Raadsleden en burgerleden kunnen deze week bij de griffie kenbaar maken wat er mist in de beeldvorming zodat dit kan worden verwerkt in de voorbereiding voor de beeldvormende bijeenkomst. In elk geval moet helder worden welke beleidskeuzes er nu moeten worden gemaakt.

3. Planningslijst - [ingekomen stukken](#) (zie lijst)

De voorzitter vraagt of er vragen of opmerkingen zijn ten aanzien van de planningslijst en de daarin opgenomen planning.

De griffier licht toe dat de extra avond samen met Hilvarenbeek en Oosterwijk is gearceerd om er extra aandacht voor te hebben. Daarnaast kondigt hij aan dat er druk overleg is met verschillende beleidsambtenaren om ook voor oktober en november invulling te geven aan de beeldvormende bijeenkomst. Voor de bijeenkomst van juli gaat het misschien nog lukken om de blauwe zone te agenderen.

4. Huifkartocht

Deze tocht vindt plaats op verzoek van ZLTO en wordt ook door ZLTO voorbereid.

Mark van Oosterwijk merkt op dat het een illusie is om te denken dat dit allemaal lukt op één raadsvergadering. Hij stelt voor om óf de huifkartocht, óf beeldvorming over Leyoever te agenderen. Naar aanleiding van dit voorstel meldt de voorzitter dat de wethouder heeft voorgesteld om over Leyoever eerst met de aanvrager het gesprek aan te gaan en dat hij ook de omwonenden wil spreken voordat hij het opnieuw ter agendering aan de gemeenteraad aanbiedt. De regiegroep is hiermee akkoord. Dit agendapunt komt voor 19 juni daarom te vervallen. Liselotte Franssen meldt dat zij over dit onderwerp niet zal deelnemen aan beeldvorming en oordeelsvorming omdat zij omwonende is.

Naar aanleiding hiervan geeft Mark van Oosterwijk aan dat, afhankelijk van wat de uitkomst van deze gesprekken, wat hem betreft dit onderwerp meteen in een oordeelsvormende

bijeenkomst besproken kan worden. Het gaat om een woningbouwontwikkeling waarmee omwonenden het niet eens zijn. De raad moet vooral kijken of het proces in goede orde is verlopen, iedereen gehoord is en het past in de vastgestelde kaders. Het beeld is wat hem betreft duidelijk dus kan er meteen een oordeel worden gegeven over een voorstel. Het beeldvormend overleg is niet ter vervanging van het lezen van stukken. Corné de Rooij sluit zich hierbij aan en voegt toe dat we er voor moeten waken dat er te veel beeldvormend wordt besproken.

5. Agenda volgende avond: 19 juni 2018

De griffier geeft aan dat de Burap helaas, door omstandigheden, nog niet voldoende gereed zijn om de kunnen presenteren op 19 juni. We hopen deze wel op 3 juli te hebben. Het raadsvoorstel voor de jaarstukken is nog niet beschikbaar. B&W heeft dit vandaag vastgesteld. Het kan op 19 juni wel oordeelsvormend worden besproken. Mark van Oosterwijk constateert dat hiermee de regiegroep de mogelijkheid wordt ontnomen te kiezen hoe het wordt geagendeerd. De griffier beaamt dit, maar het is op dit moment niet anders, de accountantsverklaring is niet eerder afgegeven.

Corné de Rooij vraagt zich af of het voorstel over het sportpark wel meteen besluitvormend kan worden geagendeerd. Mark van Oosterwijk is van mening dat dit kan omdat het een overzichtelijk voorstel is en het een kwestie is van vóór of tegen het voorstel zijn. Corné de Rooij is er voorstander van het voorstel eerst oordeelsvormend te bespreken, dit kan kort. Vanavond is immers gebleken dat er ook in het besluitvormend deel van de vergadering nog technische vragen worden gesteld als stukken niet eerder zijn besproken. Het oordeelvormend deel van het overleg kan hiervoor ingezet worden. Mark van Oosterwijk spreekt dit niet tegen, maar in het specifieke voorstel over de sportparken gaat het nu enkel over budget voor een projectleider. Dit specifieke voorstel geeft daarom voor hem geen aanleiding om oordeelvormend te agenderen. De regiegroep moet immers per agendapunt een afweging maken. Het gaat daarbij om de vraag of je als je het voorstel gelezen hebt, voldoende inzicht hebt om een besluit te nemen. Afsproken wordt dit voorstel besluitvormend te agenderen. Corné de Rooij benadrukt nogmaals dat de regiegroep in de komende tijd het oordeelvormend deel een goede invulling zou moeten geven.

De griffier wijst er op dat technische vragen voorafgaand aan de vergadering gemaild kunnen worden. Hier is weinig gebruik van gemaakt, maar dit kan veel vergadertijd besparen.

Arno de Laat vraagt of er een termijn is waarbinnen deze vragen gemaild moeten worden. De griffier geeft aan dat er formeel geen termijn voor staat, maar voor het weekend voorafgaand aan de raadsvergadering is het laatste moment, dit is ook erg kort gelet op de ambtelijke ondersteuning die nodig is.

6. Rondvraag en sluiting

Stijn van den Brekel meldt zich af voor de regiegroep van 19 juni. Daarnaast vraagt hij aandacht voor insectensterfte. Er zijn hierover rapporten verschenen en het lijkt hem goed om eens na te gaan of we hier als gemeente wat mee willen. Hij zal voor een volgend overleg een concrete vraag op papier zetten.

De voorzitter vertelt dat er wat onrust is over de 2daagse die zou worden georganiseerd eind juni. Deze was bedoeld als introductie, maar ook als teambuilding. Er is gebleken dat er raadsleden zijn die uit principe niet aan zullen sluiten. Hij stelt voor om de geplande dagen niet door te laten gaan en te bekijken of iets vergelijkbaars in oktober georganiseerd kan worden. De komende maanden kunnen we dan kijken wat en in welke vorm.

Bladnummer
3

Datum
15-05-2018